
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8.  

Tirsdag den 10. oktober 2023 kl. 19.00. 

Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen, Erick Jens Christiansen, Egon Madsen og Lars Mogensen. 

 

1. Referat 
Lars blev valgt som referent.  
Referat fra seneste møde blev udsendt samme dag, og blev derfor ikke behandlet.   
 

2. Indflytter poser  

Indholdet i de nye velkomstposer bliver vores egen folder, folderen fra Krydset, samt en lille gave i til ca. 10 kr., 
f.eks. servietter eller chokolade. Der er kommet fire nye indflytninger, hvoraf tre af dem er midt i oktober. Lars 
lægger nye foldere ned i lokalet den kommende lørdag. 
 

3. Kælderrum  
Forslag til retningslinjer for ekstra kælderrum blev fremlagt på mødet. Indholdet blev diskuteret og godkendt.   
Lars vil gerne gøre et forsøg på at gøre teksten mere forståelig. Den endelige udgave godkendes d erfor på næste 
møde.  
Mulighed for at få ekstra kælderrum samt information om retningslinjer bliver fremlagt på det kommende 
afdelingsmøde. Næste udgave af informationsfolderen skal også have et afsnit om ekstra kælderrum.   

Jens kontakter driftscentret for gennemgang af adresser og evt. navne.  
 

4. Midtvejsmøde 

Der deltog 12-13 personer ud over bestyrelsen til afdelingens midtvejdsmødet den18. september. Om der skal 
afholdes midtvejsmøder fremover tages op på det kommende afdelingsmøde.   
 

5. Handicapskilt ved p-plads ved nr. 88  
Bestyrelsen har været ude og ringe dørklokker, men det har ikke været muligt at f inde ud af, hvem det har ønsket 
skiltet i sin tid. Bestyrelsen afventer en eventuel henvendelse.  
 

6. Hund og kat  
Bestyrelsen kan konstatere, at der holdes hun og kat i afdelingens lejligheder, selvom det ikke er tilladt. Ved 
konkrete tilfælde kan vi henvende os til Ungdomsbo.  
 

7. Styregruppen  
Forslag til vedtægter er godkendt af de tre bestyrelsesafdelinger, men der er efterfølgende sket udmelding er i 
afdeling 18’s bestyrelse. Vi afventer derfor at de får en nye bestyrelse.   
 

8. Festsalen     
Der er ikke noget nyt siden sidst.  

 

9. Ændring af 4-ugers-reglen   
Referater skal gøres tilgængelige for beboerne inden 4 uger efter mødets afholdelse. Det er lovbeste mt. Det er 
derfor vigtigt at der kommer indsigelser til referatet så hurtigt som muligt.   
 

10. Problemer med parkering 

Der er problemer med erhvervskøretøjer, der holder parkeret i gårdene, selvom det ikke er tilladt. Emnet tages op 
på det kommende afdelingsmøde.  
 

11. Henvendelse til bestyrelsen  

Der er indkommet et brev på baggrund af emner fra midtvejdsmødet. Elva svarer telefonisk.  
 

12. Eventuelt 
Der bliver arrangeret “trygt kvarter”-møde og affaldsindsamlingsdag - datoer kommer senere.  
 

Mødet sluttede kl. 20.50. 
 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


